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Генрих Эрнст Кайзер (1815–1888) — немецкий композитор, музыкант, педагог. Был членом
театрального оркестра. Прославился своими упражнениями и этюдами для скрипки. Настоящее издание
представляет собой один из самых известных опусов элементарных прогрессивных этюдов.

Сборник предназначен учащимся музыкальных учебных заведений струнных отделений, а также
всем, кто желает развить свою технику игры на этом инструменте.
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К 15 Kayser H. E. 36 elementary progressive studies for violin. Op. 20 : sheet music /
H. E. Kayser. — 4th edition, ster. — Saint�Petersburg : Lan : THE PLANET OF MUSIC, 2023. —
52 pages. — Text : direct.

Heinrich Ernst Kayser (1815–1888) was a German composer, musician, pedagogue. He was a member of the
theatrical orchestra. He became famous for his exercises and studies for violin. This publication is one of the
most famous opuses of elementary progressive studies.

The collection is intended for students of musical educational institutions of string sections, as well as for
everyone who wishes to develop their technique of playing this instrument.
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